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Kopernikus
Srbija On Line
Redakcija
Poreska Uprava; Republički fond za penzijsko i invalidsko osiguranje (PIO)

Novi obrasciNovi obrasciNovi obrasciNovi obrasci

Spiker:
Nastavljamo  dalje  sa  informacijama  koje  obeležavaju  današnji  dan.  Od  15.  marta  svi  poslodavci  i
preduzetnici moći će da predaju eletronske obrasce M4. Ovim će se uštedeti vreme, a očekuju se i ušede
na svim nivoima.
Reporter:
204.000  pravnih  lica  i  233.000  preduzetnika  u  Srbiji  ima  obavezu  da  podnese  dokumentaciju  za  M4
obrazac.
Aleksandar Vulin, ministar rada:
Ono što jeste važno to je da su šalteri i privreda, da su šalteri u PIO Fondu za našu privredu deo mračne
prošlosti. Toga, jednostavno, više neće biti. Niko ko ne želi da dođe na šalter to više neće morati da radi.
Konačno  je  uspostavljena  komunikacija  Poreska,  Centralni  registar  socijalnog  osiguranja,  PIO  Fond  i
naravno, krajnji korisnik.
Reporter:
Prema  anketama,  preduzetnici  sa  insitucijom  PIO  Fond  imaju  najviše  kontakata  posle  banaka,  pošte  i
Poreske uprave. Ovaj korak će doneti i nove uštede i u vremenu i u novcu.
Aleksandar Vulin, ministar rada:
U  beogradskoj  filijali  kada  su meseci  za  predaju  M4  obrasca mi  dnevno  imamo  i  po  4.000  stranaka.
Dakle,  to  nije  moguće  izbeći  gužvu.  Na  ovaj  način  gužva  se  konačno  izbegava.  80  posto  svih  naših
usluga, kada je PIO Fond u pitanju, je već digitalizovano. Naš cilj je da to bude i sto posto.
Reporter:
Veliko  poboljšanje  Korisničkog  servisa  PIO  Fonda  predstavlja  veliko  olakšanje  za  poslodavce  i
preduzetnike.
Sagovornik:
Mi se nadamo uštedi na svim nivoima i poboljšanju na ovaj način i poboljšanju naših izvornih prihoda i
posredno na taj način i smanjenja dotacija od strane države.
Reporter:
Iz Privredne komore Srbije ističu da je ovo veliki dan za srpsku privredu, jer je uveden još jedan važan
elektronski servis. Važno je da su šalteri i šalterska čekanja u službama sve više prošlost u Srbiji, rekao
je Marko Čadež predsednik Privredne komore Srbije.
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